

你对酒牌场所中未成年人的问题了解多少？

持牌者、雇员和家长经常问维州赌博及酒精监控委员会（VCGLR）有关酒牌场所中未成年人的问题。

这里有一套简单的试题测试和扩大你在酒牌场所中未成年人问题上的知识。

下面有7个问题考察你在这方面的知识。请在正确的答案上打勾。

你在试题的最后会看到答案。

试题

- 18岁以下的未成年人可以进入酒牌场所，但要满足以下条件：
 - 未成年人和一个负责的成年人（家长、法定监护人或配偶）在一起
 - 未成年人来酒牌场所就餐
 - 未成年人：
 - 住在此处，如果提供了住宿
 - 受持牌者雇佣，但不参与供应酒
 - 正在接受VCGLR批准的招待业培训
 - 在VCGLR专门为未成年人批准的娱乐场所或现场音乐会上，而且活动中没有供应酒供顾客消费
 - 以上全部。
- 如果和家长、法定监护人或配偶在一起，未成年人可以在酒牌场所里喝酒吗？
 - 未成年人不得在酒牌场所里喝酒
 - 只要和家长、法定监护人或配偶在一起，未成年人随时都可以在酒牌场所里喝酒。
- 我一定要让未成年人进入我的酒牌场所吗？
 - 是。
 - 否。持牌者可以拒绝让任何人进入。
- 未成年人可以端酒吗？
 - 否，在任何情况下都不可以。
 - 是，如果这是VCGLR批准的培训内容之一。

5. 作为酒品商店的持牌者或雇员，如果我觉得一个顾客会把买来的酒给未成年人，我是否应该拒绝卖给他酒？
- 是，持牌者或其雇员应该拒绝，如果认为买酒的人会转卖。比如，如果持牌者怀疑一个成年人会把买来的酒给一个未成年人 - 即便这个成年人是家长，那就应该拒绝卖酒。
 - 不，这不是你持牌者的责任。
6. 谁会因为向未成年人供应酒而被罚款？
- 一个未成年人和家长一起进了酒品商店并选了他们要的酒。为孩子买酒的家长会被罚款，罚款金额超过\$18,000。
 - 持牌者会因为向未成年人供应酒而被罚款，罚款金额超过\$18,000。
 - 以上全部。
7. 如果一个未成年人在你的餐厅里工作，他们能参与做哪些工作？
- 端酒到餐桌上
 - 接顾客买酒的单子
 - 接受包括餐费和酒费在内的账单付款
 - 以上均不是。

答案

1. 以上全部。
2. 未成年人不得在酒牌场所里喝酒。
3. 否。持牌者可以拒绝让任何人进入。
4. 是，如果这是VCGLR批准的培训内容之一。
5. 是，持牌者或其雇员应该拒绝，如果认为买酒的人会转卖。比如，如果持牌者怀疑一个成年人会把买来的酒给一个未成年人 - 即便这个成年人是家长，那就应该拒绝卖酒。
6. 以上全部。
7. 以上均不是。

Minors Quiz

What do you know about minors on licensed premises?

The Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) often gets asked about minors on licensed premises by licensees, staff and parents.

This is a quick quiz designed to test and build your knowledge about minors on licensed premises.

Below are seven questions to test your knowledge. Circle the correct answer.

You will find the answers at the end of the quiz.

Questions

1. A person under the age of 18 years of age (a minor) can be on a licensed premises if:
 - the minor is with a responsible adult (parent, legal guardian or spouse)
 - the minor is on the premises for the purpose of having a meal
 - the minor is:
 - a resident, if accommodation is supplied
 - employed by the licensee but not involved in the supply of alcohol
 - completing a VCGLR approved training program in hospitality
 - at a VCGLR approved entertainment or live music event specifically for minors where alcohol is not supplied, consumed or available
 - all of the above.
2. Can a minor drink alcohol on licensed premises if they are with a parent, legal guardian or spouse?
 - Minors are not allowed to drink alcohol on licensed premises.
 - Minors can drink alcohol on licensed premises at any time if they are with a parent, legal guardian or spouse.
3. Do I have to allow minors on my licensed premises?
 - Yes.
 - No. A licensee can refuse entry to any person.
4. Can a minor serve alcohol?
 - No, not under any circumstances.
 - Yes, if they are part of a VCGLR approved training program.



5. As a licensee or employee of a bottle shop, should I refuse service if I believe that a customer is buying alcohol to supply to a minor?
- Yes, licensees (and their employees) should refuse service to a person if they believe there is a secondary supply. For example, if a licensee suspects an adult is buying alcohol and passing it on to a minor, even if they are a parent, they should refuse service.
 - No, it is not your responsibility as a licensee.
6. Who can get fined for supplying alcohol to a minor?
- A minor is in a bottle shop with their parent and selects the alcohol they want. The parent purchasing the alcohol for their child can incur a fine of more than \$18,000.
 - Licensees can incur a fine of more than \$18,000 and incur demerit points for serving alcohol to minors.
 - All of the above.
7. Which, if any, activity can a minor be involved in if they work in your restaurant?
- Deliver alcohol to a table
 - Prepare an order of alcohol for a customer
 - Take payment for a bill that includes food and alcohol
 - None of the above.

Answers

1. All of the above.
2. Minors are not allowed to drink alcohol on licensed premises.
3. No. A licensee can refuse entry to any person.
4. Yes, if they are part of a VCGLR approved training program.
5. Yes, licensees (and their employees) should refuse service to a person if they believe there is a secondary supply. For example, if a licensee suspects an adult is buying alcohol and passing it on to a minor, even if they are a parent, they should refuse service.
6. All of the above.
7. None of the above.